
Zápis č. 7/2013

ze zasedání zastupitelstva obce Boskovštejn, které se konalo dne 14.11.2013 v 17.00 hod.            
v úřadovně Obecního úřadu.

Zasedání zastupitelstva zahájil v 17.00 hod. starosta ing. Libor Nevrkla, všechny přivítal a 
konstatoval, že pozvánka na toto zasedání byla vyvěšena jak na úřední desce, tak i v elektronické 
podobě a to nejméně 7 dní před konáním tohoto zasedání.

Přítomni jsou 4 členové zastupitelstva, a tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné.

Přítomni: Ing. Libor Nevrkla – starosta
Jindřiška Křehnáčová – člen zastupitelstva
Anna Poláčková – člen zastupitelstva
Jaroslav Meduna – člen zastupitelstva

Omluvení:      Ing. Vojtěch Rada – člen zastupitelstva
  Vlasta Vyklická – člen zastupitelstva

Tomáš Maxera - místostarosta

                

Starosta přednesl program jednání:
1. Volba zapisovatele a ověřovatelů

2. Rozpočtová opatření č. 6/2013 a 7/2013

3. Kácení dřevin

4. Multifunkční dům – informace o průběhu prací

5. VPP – prodloužení

6. Inventarizace 2013

7. Veřejnoprávní smlouva

8. Poplatky za odpady

9. Příspěvek na činnost týmu HC Vlci !Boskovštejn

10. Příspěvek ZŠ Jevišovice

11. Mikulášská besídka a prosincové akce

12. Různé

Bod č. 1 - Volba zapisovatele a ověřovatelů

Starosta navrhl jako zapisovatele dnešního zasedání paní Annu Poláčkovou, jako ověřovatele paní 
Jindříšku Křehnáčovou a pana Jaroslava Medunu a dal o tomto hlasovat.

Hlasování č. 1:  Pro: 4 členové
                          Proti: 0 členů
                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo schvaluje zapisovatelem tohoto zápisu paní Annu Poláčkovou, 
ověřovateli paní Jindřišku Křehnáčovou a pan Jaroslav Meduna.



Bod č. 2 – Rozpočtová opatření č. 6/2013 a 7/2013

Starosta předložil zastupitelům rozpočtová opatření č. 6/2013 a 7/2013

Hlasování č. 2:  Pro: 4 členové
                          Proti: 0 členů
                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 2: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtová opatření č. 6/2013 a 7/2013

Bod č. 3 – Kácení dřevin

Starosta předložil zastupitelům žádost o kácení dřevin na pozemku č. 529/1 v k.ú. Boskovštejn 
v majetku pana Vítka a žádost o kácení dřevin na pozemku č. 723/1 v k.ú. Boskovštejn majitele 
Správy a údržby silnic Jihomoravského kraje. Záměr pokácení dřevin bude zveřejněn na úřední 
desce po dobru minimálně 15 dnů..

Hlasování č. 3:  Pro: 4 členové
                          Proti: 0 členů
                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 3: Zastupitelstvo schvaluje záměr pokácení dřevin na výše uvedených pozemcích.

Bod č. 4 – Multifunkční dům – informace o průběhu prací

Starosta informoval zastupitele o průběhu prací na multifunkčním domě – do konce roku bude do-
končena střecha a strop, během zimních měsíců budou práce pokračovat uvnitř budovy a jak počasí 
dovolí, bude v jarních měsících dodělána vnější omítka a fasáda. Z tohoto důvodu starosta navrhnul 
posunout termín žádosti o proplacení dotace na 31. 5. 2014 a nechal o něm hlasovat.

Hlasování č. 4:  Pro: 4 členové
                          Proti: 0 členů
                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 4: Zastupitelstvo schvaluje posunutí žádosti o proplacení dotace na 31. 5. 2014.

Bod č. 5 – VPP - prodloužení

Starosta informoval zastupitele o schválení dotace na prodloužení VPP do 28.2.2014

Zastupitelstvo bere na vědomí schválení dotace na prodloužení VPP..



Bod č. 6 – Inventarizace 2013
a) Jmenování členů inventarizační a likvidační komise

Do inventarizační komise byli navrženi tito členové: Jindřiška Křehnáčová jako předseda           
inventarizační komise, Tomáš Maxera, Jaroslava Česneková a Ing. Libor Nevrkla, jako členové 
inventarizační komise. Do likvidační komise byli navrženi tito členové: Ing. Vojtěch Rada, jako 
předseda likvidační komise a dále paní Vlasta Vyklická a paní Anna Poláčková, jako členové likvi-
dační komise.

Hlasování č. 5: Pro: 4 členové
Proti: 0 členů
Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 5: Zastupitelstvo schvaluje složení inventarizační a likvidační komise pro zajištění in-
ventarizace k 31.12.2013.

b) Plán inventur za rok 2013

Starosta předložil zastupitelům plán inventur za rok 2013 a po přečtení o něm nechal hlasovat

Hlasování č. 6: Pro: 4 členové
Proti: 0 členů
Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 6: Zastupitelstvo schvaluje plán inventur za rok 2013

Bod č. 7 – Veřejnoprávní smlouva

Starosta předložil zastupitelům Veřejnoprávní smlouvu o přenesené působnosti na úseku projedná-
vání přestupků s Městem Jevišovice a nechal o ní hlasovat

Hlasování č. 7:  Pro: 4 členové
                          Proti: 0 členů
                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 7: Zastupitelstvo schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o přenesené působnosti na úseku 
projednávání přestupků s Městem Jevišovice.

Bod č. 8 – Poplatky za odpady

Díky dohodě mezi obcí a společností A.S.A., která zabezpečuje likvidaci odpadu se podařilo zasta-
vit růst ceny za likvidaci odpadů a starosta proto navrhnul nezvyšovat poplatek za odpady na rok 
2014 a nechal o tomto hlasovat.



Hlasování č. 8:  Pro: 4 členové
                          Proti: 0 členů
                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 8: Zastupitelstvo schvaluje zachování poplatku za odpady na rok 2014 ve výši 400,- Kč 
za jednoho občana, popř. jeden rekreační objekt.

Bod č. 9 – Příspěvek na činnost týmu HC Vlci Boskovštejn

Starosta přednesl zastupitelům žádost týmu HC Vlci Boskovštejn o příspěvek na činnost ve výši 
7.000,- Kč jako v předchozích letech a nechal o tomto hlasovat

Hlasování č. 9:  Pro: 4 členové
                          Proti: 0 členů
                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 9: Zastupitelstvo schvaluje příspěvek na činnost týmu HC Vlci Boskovštejn ve výši 
7.000,- Kč.

Bod č. 10 – Příspěvek ZŠ Jevišovice
Starosta informoval zastupitele o jednání mezi obcí a městem Jevišovice. Město Jevišovice 
požádalo obec Boskovštejn o příspěvek na neinvestiční náklady pro Základní školu a mateřskou 
školu v Jevišovicích. Tento příspěvek se hradil i v minulých letech a jeho výše je závislá na počtu 
žáků, kteří základní a mateřskou školu navštěvují. Starosta navrhnul zastupitelům schválit tento 
příspěvek a nechal o tomto hlasovat.

Hlasování č. 10:  Pro: 4 členové
                          Proti: 0 členů
                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 10: Zastupitelstvo schvaluje příspěvek pro ZŠ a MŠ Jevišovice.

Bod č. 11 – Mikulášská besídka a prosincové akce

Starosta informoval zastupitele o pořádání Mikulášské besídky 7.12.2013 a následných akcích 
v měsíci prosinci: 8.12. – Blešák pod záštitou paní Feikusové, 21.12. – Vánoční pásmo dětí z Jevi-
šovické základní školy pod záštitou obce, 25.12. – tradiční zábava pod záštitou hokejového týmu 
HC Vlci Boskovštejn.

Zastupitelstvo bere na vědomí všechny prosincové akce.



.Bod č. 12 – Různé

Starosta informoval zastupitele, že stávající pronájemce hospody v kulturním domě končí svoji čin-
nost k 30.11.2013. Zároveň informoval o dalších zájemcích o pronájem těchto prostor. Proto před-
ložil zastupitelstvu záměr pronájmu prostor v kulturním domě.

Hlasování č. 11:      Pro: 4 členové
                                  Proti: 0 členů
                                  Zdržel se: 0 členů

Usnesení  č. 11: Zastupitelstvo schvaluje záměr pronájmu prostor v kulturním domě, který bude 
zveřejněn po dobu minimálně 15 dní na úřední desce obce.

V 19:15 starosta poděkoval všem za účast a zasedání zastupitelstva ukončil.

V Boskovštejně, dne 14.11.2013

_____________________                    _____________________               ____________________
     zapisovatel                                            ověřovatel                                         ověřovatel




